



ABOUT DIGITAL

DIGITAL connects technology builders and buyers to accelerate the adoption and commercialization of Canadian technology solutions.

Established in 2018 under the Government of Canada's Cluster Initiative, DIGITAL brings together industry leaders, SMEs, and post-secondary institutions to collaborate on large-scale projects that drive innovation and the development of technology solutions in sectors critical to Canada, such as mining and energy, housing, workforce development and health.

Since inception, DIGITAL has delivered billions in projected revenue for Canadian companies, retained sovereign IP, launched hundreds of commercial products, and helped tens of thousands of Canadians gain the skills needed for the digital economy.

That's how we grow Canada.

For more information, visit: <https://www.digitalsupercluster.ca>

À PROPOS DE DIGITAL

DIGITAL met en relation les créateurs et les utilisateurs de technologies afin d'accélérer l'adoption et la commercialisation de solutions technologiques canadiennes.

Créée en 2018 dans le cadre de l'Initiative des grappes d'innovation du gouvernement du Canada, DIGITAL rassemble des leaders de l'industrie, des PME et des établissements postsecondaires pour collaborer à des projets d'envergure qui stimulent l'innovation et le développement de solutions technologiques dans des secteurs essentiels pour le Canada, tels que les mines et l'énergie, le logement, le développement de la main-d'œuvre et la santé.

Depuis sa création, DIGITAL a généré des milliards de dollars en revenus projetés pour les entreprises canadiennes, préservé la propriété intellectuelle souveraine, lancé des centaines de produits commerciaux et aidé des dizaines de milliers de Canadiens à acquérir les compétences nécessaires pour l'économie numérique.

C'est ainsi que nous faisons croître le Canada.

Pour en savoir plus, visitez: <https://www.digitalsupercluster.ca>